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Raadsplein besluitvormend 
 
Vergadering d.d. 26 oktober 2015 
Locatie Raadzaal 
Aanvang 19.30 
Eindtijd 20.15 
Voorzitter Drs. H.J. Meijer 
Griffier/secretaris Drs. A.B.M. ten Have 
 
Aanwezige leden Yildirim, C., Meijerink, E.G., Slijkhuis, J.A., Wolthof, P.A.L., 

Ben Ali Ahlaq, Y., Mussche, F., Vegte - Poot, A. van der , 
Wijnen, J.C.G., Kooij, G.A. van der, Campen, A.A.H. van, 
Compagner, J. , Veen, M.G. van der , Vilsteren, H.T.M. van , 
Rots, D.G. , Willigen, M.W.J. van , Looijenga, J., Elshof-Rook, 
G.J., Vries, J. de , Bos, J.A., Boer, J.W. de, Paauw, S.N.C., 
Bruggen, K.T. van, Schippers, H., Oldengarm, H.S., Dam, 
O.J. van, Drost, S.N., Futselaar, F.W., Geerling, B.J., Rijke, 
P.A.C.J.M.J., Harten, M.A.R. van, Dogger, W., Sluijer, B. , 
Cetin, O., Michies, B.F.M., Willegers, J., Baal, K. van , Paus, 
Remko de 
 

Afwezige leden Mulder, R. , Jurgens, B. 
 

  
 

1. Mededelingen  
De leden Jurgens en Mulder zijn verhinderd.  

1.a. In Memoriam  
De burgemeester spreekt het in memoriam uit naar aanleiding van het overlijden van dhr. G. 
Van der Brug, oud-raadslid van de gemeente.  

2. Vaststelling agenda  
Met de voorgestelde agenda wordt ingestemd.  

2.a. Onderzoek geloofsbrieven  
De raad besluit de leden Sluijer (vz), Van der Kooij en Cetin te benoemen in de commissie 
onderzoek geloofsbrieven, die de geloofsbrieven van de heer H. Sieben onderzoekt. De 
heer Sieben vervangt tijdelijk mevr. P. Wolthof, die met zwangerschapsverlof gaat. 
De voorzitter van de commissie meldt vervolgens dat de bescheiden zijn onderzocht en dat 
die akkoord zijn bevonden. Daarmee staat niets toetreding tot de raad van de heer Sieben 
meer in de weg. 

2.b. Beëdiging tijdelijk raadslid PvdA  
Door het afleggen van de belofte treedt de heer Sieben toe tot de gemeenteraad van Zwolle 
als vervanger van mevr. Wolthof, gedurende de duur van het zwangerschapsverlof.  

3. Bekrachtiging geheimhouding  
Geheimhouding wordt bekrachtigd t.a.v. de vertrouwelijke bijlagen Risicomatrix en de 
risicoparagraaf van de beslisnota Begroting 2016.  

4. Mondelinge vragen te stellen door raadsleden  
-Vragen van D66 over het proces visie binnenstad. 



 

Korte terugblik  Pagina 2 van 4 
 

Wethouder Van As meldt dat op basis van een plan van aanpak van april gekozen is om de 
visie te laten opstellen vanuit de stad. Bureau AlfaRainbow is uitgekozen om dit proces te 
begeleiden en zij hebben een expertteam samengesteld, bestaande uit vertegenwoordigers 
van diverse geledingen. Dit expertteam stelt de visie op. Het betreft een visie voor 2030 op 
basis waarvan vervolgens periodieke uitwerking plaats moet vinden. De visie is een 
boodschap van het expertteam aan de gemeente en de stad. 
Deze boodschap wordt aangeboden aan college en raad, waarna bespreking ervan kan 
plaatsvinden. Op basis van de visie en de bespreking ervan in de raad komt het college 
vervolgens met een uitwerking, die voorgelegd wordt aan de raad. 
-Vragen van de VVD over de forse kritiek van het CityCentrum op het binnenstadsbeleid. 
Wethouder Van As zegt dat deze kritiek voor het college onverwachts komt. Het is een 
onderliggende stroom, maar het is in ieder geval niet goed voor de stad. Hij gaat samen met 
wethouder De Heer zo snel mogelijk, waarschijnlijk deze week al, het gesprek aan met het 
CityCentrum om te kijken waar de problemen zitten en hoe zo snel mogelijk weer de 
gemeenschappelijkheid gevonden kan worden. 
-Vragen van D66 over de situatie m.b.t. LHBT-vluchtelingen. 
De burgemeester antwoordt dat er in Zwolle nog geen signalen zijn dat LHBT-vluchtelingen 
problemen ondervinden. Er is hierover inmiddels contact geweest met de IJsselhallen en er 
zijn nadere afspraken gemaakt hoe hier mee om te gaan mocht dit zich wel voordoen. Ook 
is er contact geweest met het COC en zijn er ook al gesprekken geweest tussen het COC 
en betrokkenen. 
De burgemeester zegt toe dat de gemeente extra alert zal zijn op dit gebied. 
-Vragen van GroenLinks over de geschrapte brug bij de Schellerdijk. 
Wethouder Anker meldt dat er overleg is geweest met de betreffende directie van 
Rijkswaterstaat. De brug is nog niet geschrapt, maar gebleken is dat de brug inmiddels veel 
duurder is (ca. 2,5 mln. i.p.v. 7 ton). Dat is veel geld voor de ontsluiting van 1 boerderij en 
dan nog maar voor slechts zo'n 8 dagen per jaar. Op verzoek van Rijkswaterstaat is de 
procedure opgeschort, omdat zij eerst een nieuw gesprek willen hebben met de bewoners 
van de boerderij. De wethouder heeft hiermee ingestemd. Zodra de uitkomst van dat 
gesprek bekend is zal de wethouder de raad informeren. 
-Vragen van de VVD over communicatie 250 kg afval storten. 
Wethouder Van As zegt dat er inderdaad een verkeerd bericht in de Peperbus stond. Deze 
berichtgeving is echter niet van de gemeente maar van de krant zelf. De wethouder is van 
mening dat rectificatie wellicht meer onduidelijkheid oplevert en zegt dat mensen de juiste 
informatie kunnen vinden op de site van de Rova. Hij vindt het niet nodig verdere actie te 
ondernemen.  

5. Ingekomen stukken  
De lijst ingekomen stukken, inclusief de voorgestelde wijze van afdoening, wordt 
vastgesteld.  

6. A-onderwerpen  
7. Groene Agenda 2015-2025  

-amendement 7-1 van GroenLinks over Gentechnologie  
Voor dit amendement stemmen de fracties van CDA, Swollwacht en GroenLinks, de overige 
fracties stemmen tegen. Het amendement is verworpen. 
-Motie 7-2 van GroenLinks over de waarde van groen, gericht op de toekomst. 
Voor deze motie stemmen de fracties van CDA, Swollwacht en GroenLinks, de overige 
fracties stemmen tegen. De motie is verworpen. 
-Motie 7-3 van GroenLinks en D66 over Natuur-bewust-zijn-verbinder. 
Voor deze motie stemmen de fracties van GroenLinks, Swollwacht, D66 en PvdA, de 
overige fracties stemmen tegen. De motie is verworpen. 
-Motie 7-4 van PvdA, ChristenUnie en D66 over een jaarlijks actieplan groenbeleid. 
De fractie van GroenLinks en fractie Cetin stemmen tegen, de overige fracties stemmen 
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voor. De motie is aangenomen. 
-Motie 7-5 van VVD, PvdA, GroenLinks en ChristenUnie over meer woonplezier in 
Stadshagen. 
Deze motie wordt met algemene stemmen aangenomen. 
-Vervolgens stemt de fractie van GroenLinks tegen het voorstel Groene Agenda, de overige 
fracties stemmen voor. Het voorstel os aangenomen.  

8. Asbestproblematiek, project Transformatie Diezerstraat en herhuisvesting Stadkamer  
-Amendement 8-1 van het CDA om de beslispunten 1, 6, 7 en 8 uit de beslisnota te 
schrappen. 
Voor dit amendement stemt het CDA, de overige fracties stemmen tegen. Het amendement 
is verworpen. 
-Motie 8-3 van Swollwacht, CDA, GroenLinks, SP en fractie Cetin over het opstarten van 
een raadsenquête.  
Er vindt hoofdelijke stemming plaats. 14 raadsleden (allen oppositie) stemmen voor de 
motie, 23 raadsleden (allen coalitie) stemmen tegen. 
De motie is verworpen. 
-Motie 8-4 van ChristenUnie, VVD, PvdA en D66 over een diepgaand en kritisch onderzoek 
onder leiding van een externe. 
De fractie van Swollwacht stemt tegen deze motie, de overige fracties stemmen voor. De 
motie is aangenomen. 
-Motie 8-2 van het CDA over de inzet onderhandelingen GGD. 
De fracties van het CDA en Groenlinks stemmen voor, de overige fracties tegen. De motie 
is verworpen. 
-Motie 8-5 van de fractie Cetin over behandeling schadeclaim 
De fractie van GroenLinks en de fractie Cetin stemmen voor deze motie, de overige fracties 
stemmen tegen. De motie is verworpen. 
-Motie 8-6 van ChristenUnie, VVD en D66 over de optimalisatie van de extra kosten 
herhuisvesting Stadkamer. 
De fractie van Swollwacht stemt tegen deze motie, de overige fracties stemmen voor. De 
motie is aangenomen. 
-Motie 8-7 van de VVD, ChristenUnie en D66 over het voorkomen van dubbele huisvesting 
en verbouwingskosten. 
Tegen deze motie stemmen de fracties van Swollwacht, SP, CDA, fractie Cetin en 
GroenLinks, de overige fractie stemmen voor. De motie is aangenomen. 
-Vervolgens stemmen de fracties van GroenLinks, Swollwacht en CDA tegen het voorstel, 
de overige fracties stemmen voor. Het voorstel is aangenomen. 

9. Aanpassing gemeenschappelijke regeling (GR) GBLT en toetreding nieuwe deelnemers  
Met algemene stemmen aangenomen.  

10. Toestemming wijziging gemeenschappelijke regeling veiligheidsregio IJsselland  
Met algemene stemmen aangenomen.  

11. Ruimte voor de Vecht 2016-2018  
- Motie 11-1 van PvdA, D66 en GroenLinks over natuurlijke waarde. 
Tegen deze motie stemmen de fracties van CDA, VVD, ChristenUnie en fractie Cetin, de 
overige fracties stemmen voor. De motie is aangenomen. 
-Het voorstel wordt vervolgens met algemene stemmen aangenomen. 

12. Uitgangspunten afwikkeling negatief Eigen Vermogen Muzerie  
Uitgangspunten afwikkeling negatief eigen vermogen Muzerie. 
-Amendement 12-1 van SP, Swollwacht, GroenLinks en D66 waarmee beslispunt 2 wordt 
aangevuld met steun van de gemeente aan Stadkamer. 
De fracties van Swollwacht, D66, GroenLinks en SP stemmen voor dit amendement, de 
overige fracties stemmen tegen. Het amendement is verworpen. 
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-Vervolgens stemmen de fracties van de PvdA, SP, GroenLinks en Swollwacht tegen het 
voorstel, de overige fracties stemmen voor. Het voorstel is aangenomen. 

13. Beheersverordening Wipstrik  
Met algemene stemmen aangenomen.  

14. Moties Vreemd aan de orde van de dag  
-Motie 14-1 van Swollwacht over Stop het afschieten van zwerfkatten in Overijssel. 
De fractie van Swollwacht, PvdA, fractie Cetin, SP en GroenLinks stemmen voor deze 
motie, de overige fracties stemmen tegen. De motie is verworpen. 
-Motie 14-2 van D66 en CDA over schoolmaatschappelijk werk als meerwaarde voor 
passend onderwijs. 
De fracties van SP, Swollwacht en fractie Cetin stemmen tegen deze motie, de overige 
fracties stemmen voor. De motie is aangenomen. 

15. Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering om 22.25 uur.  
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